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Turning On Your System 
for the First Time

If your notebook is a single-language model, the software setup will take 
about 10 minutes. If it is a multilanguage model, the software setup may 
take as long as 30 minutes, depending on the language you select. Use 
the arrow keys to make the language selection, then press F10, which is 
located in the top row of the keyboard.

During software setup, the system may seem to pause on certain screens 
for up to 2 minutes. It will also restart several times during the setup 
process.

✎ During these pauses, the notebook is setting up your hardware, 
software, and hard drive file systems. This is normal for the first 
time that you turn on your notebook.

After the registration is complete, the system will restart, and the file 
conversion screen will appear. When the file conversion is complete and 
the desktop is displayed, the notebook is ready to use.
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Première mise sous
tension du système

Si votre portable est monolingue, l'installation des logiciels prendra 
environ 10 minutes. S'il s'agit d'un modèle multilingue, cette opération 
peut durer jusqu'à 30 minutes, en fonction de la langue sélectionnée. 
Utilisez les touches fléchées pour choisir la langue, puis appuyez sur F10, 
touche présente dans la rangée supérieure du clavier.

Lors de l'installation des logiciels, le système peut sembler s'arrêter 
sur certains écrans pendant 2 minutes. De même, il redémarrera 
plusieurs fois.

✎ Pendant ces pauses, le portable configure le matériel, les logiciels 
et les systèmes de fichiers du disque dur. Il s'agit d'une procédure 
normale la première fois que vous mettez sous tension le portable.

Une fois l'enregistrement terminé, le système redémarre et l'écran de 
conversion des fichiers apparaît. Lorsque la conversion des fichiers est 
terminée et que le bureau apparaît, vous pouvez utiliser le portable.
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